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内容概要

本书共分16周，与实际教学周次相吻合，每天安排一篇阅读理解练习，既适合学生自学，又适合教师
课堂使用。
快捷英语周周练系列丛书均采用活页工艺，学生可以根据自身情况选择裁切成活页或者保持书本原貌
。
目录中对文章的主题进行索引，学生和教师可以根据自身兴趣或者教学需要选择文章精读。
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章节摘录

　　Donald was not very good at math.　　He could not understand the teachers explanations.　　Even when
the teacher explained something a second time, Donald still could not understand it.　　"Never mind," Donald
told himself. "Im quite good at other subjects. Ill cheat in the math exam, and then I wont be in trouble."　　"Ill sit
next to the boy whos best at math," he thought, "and copy down his answers."　　The day of the exam came, and
Donald sat next to Brian Smith, who was always at the top of the class in math.　　Donald carefully copied Brians
answers onto his own exam paper.　　At the end of the exam, the teacher collected the papers and graded them.
　　Then she said, "Well, boys and girls, Ive decided to give a prize to the student who got the highest grade. Its
difficult for me to decide whom to give the prize to, however, because two students, Donald and Brian, got the
same grade."　　"Let them share it," one of the other students said.　　"Ive thought about that," the teacher said.
"But Ive decided to give the prize to Brian."　　Donald was angry when he heard this. He stood up and said,
"Thats not fair. I got the same grade as Brian."　　"Thats true," the teacher said. "However, Brians answer to
Question 18 was I dont know. Yours was Neither do I."
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编辑推荐

　　中国英语教育领先品牌　　200万英语教师的选择　　精品英语教辅　　全新再版修订　　名师主
笔 专家审稿　　本套丛书由海淀教师进修学校教研员领衔，海淀十佘所名校名师联合编写，由中外教
育专家审定把关。
　　设计新颖 操作灵活　　本套丛书内容按周次设计，既有利于教师课堂定时检测，又适合学生同步
自测，操作灵活方便、节时高效。
　　同步性好 适用性广　　本套丛书以新课标及最新考纲为依据编写，适用于各种版本教材。
　　选材新颖题材丰富　　所收短文选材真实，题材丰富。
内容翔实，涵盖面广，符合学生的兴趣爱好，融趣味性和知识性于一体。
　　难度适中 考点明确　　全书试题难度循序渐进，包括当前中、高考的各种题型及创新型题型。
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